



HURTIGRUTEN  
EXPLORER



## OUR EXPEDITION TEAM

### Andreas Kalvig Anderson

Photographer / 摄影师

**EN** Andreas was born and raised in Stavanger, Norway. He got his first proper camera in 2005. One year later he started working in a photostore, where he is still working today. In his spare time, he spends as much time as possible on own photo projects or photo

assignments ranging from local weddings to editorial for international companies.

Andreas has a bachelor degree in biology and has a huge interests in everything that moves, either on land or at sea. He loves to travel and to

experience new cultures and sceneries, and wherever he goes, he brings his camera. Exploring the coast of Norway, the coast of Africa or the open ocean, he is always fascinated by either the emptiness or the richness of a place.

### **CH** 安德烈亚斯

(Andreas) 出生并成长在挪威的Stavanger。2005年他有了自己的第一台比较专业的相机。一年以后他开始一家照像馆里工作，一直到现在。在业余时间，他花很多时间做一些自己的摄影项目，

处理一些当地的婚纱照，或者是给一些跨国公司做编辑。

他本科的专业是植物学，对所有会动的东西都有极大的兴趣，不管是陆地上的还是海里的。他很喜欢旅行，喜欢去体

验不同的文化欣赏各样的风景。不管他走到哪，他都一定不会忘记带上他的相机。不管是在挪威海岸线，非洲海岸线或者在开阔的大海里，他永远着迷于每一个不管是空矿又或是多彩的地方。